

Närvarande:

Lars Henriksen, Ordförande
Lars Håkansson, Kassör
Lina Falk, Sekreterare
Barbro Wettersten, vice ordförande
Bengt-Arne Andersson, internationellt/projektstöd
Jan Larsson, adj. Kansliet, varpakonsulent



Protokoll fört vid Svenska Varpaförbundets VU-möte 2020-06-10

§ 177. Mötets öppnande.

Ordförande Lars Henriksen välkomnade alla till dagens VU-möte. Ett extra varmt välkomnande till Bengt-Arne Andersson som var inbjuden till kvällens sammanträde.

§ 178. Fastställande av dagordning.

Mötet fastställde dagordningen.

§ 179. Protokolljustering. Protokoll 2020-05-07.

Protokollet gick igenom rubrik för rubrik.

Mötet beslutade att godkänna protokollet.

§ 180. Skrivelser

Postlistan godkändes och lades till handlingarna.

Åtgärdslistan gick igenom och godkändes.

Startuppbidrag

En ansökan har inkommit från idrottskamraterna Rauk för eventuell nyuppstart av förening.

Ansökan avser ett bidrag för material på 8400kr för att kunna visa upp varpa på Idrottens Dag och försöka att starta upp lite verksamhet i Småland.

VU beslutade att godkänna ett bidrag på 6000 kr till Idrottskamraterna Rauk.

§ 181. Licenser/Övergångar

- Tony Karlsson från Mulde VK till Västergarns IF

VU önskar följande kastare ett lycka till i den nya föreningen.

§ 182. Rapporter.

Ordförande

- SF dialog 13 Maj
- Styrelsesammanträde med SVF den 28 Maj
- Teams möte med RF den 28 Maj
- Dialogträff omgång 3 – Ekonomiskt stöd från 2022. Teams möte med RF 10 juni
- Kommer att delta på sportalliansens årsmöte den 30 juni i Uddevalla
- Löpande arbete

Sekreterare

- Deltagit på styrelsesammanträde med SVF 28 Maj 2020

Vice ordförande

- Deltagit på styrelsesammanträde med SVF 28 Maj 2020

Kassör

- SF-dialog 13 Maj 2020
- Styrelsesammanträde med SVF 28 Maj 2020
- Har signerat avtalet med Svenska Spel angående framtidsfonden. Under förutsättning att vi uppfyller våra åtaganden gentemot framtidsfonden innebär det att vi kommer att få en ersättning av 43 750 kr för andra halvåret 2020
- Skickat in deklaration för Varpaförbundet
- Nu är samtliga årsavgifter för 2020 inbetalda
- Har gjort en sammanställning av inbetalda licensavgifter för året och skickat till Jan Larsson
- Har gjort en ny sammanställning av föreningsstatistik/licensstatistiken

Den nya sammanställningen av föreningsstatistik/licensstatistik skickas ut till samtliga i styrelsen samt ombud inför förbundsmötet.

Bengt-Arne Andersson

- Projektstöd

Att arbeta med projekt i föreningarna har kommit lite i skymundan. En stor del beror detta troligen på att det är RF/SISU-distrikten som handhar denna uppgift. Antalet projekt har minskat i förhållande till tidigare år. Vi har ej kunnat ligga på som tidigare då det är en ny organisation som handlägger bidragen och då det är 14 idrotter som delar på stödet.

Det finns behov av att vi genomför något i initiativväg för att stimulera våra föreningsföreträdare till att ta mer initiativ till projektarbete. Våra idrottskontakter hos RF/SISU-distrikten kan säkert hjälpa oss mer.

Från förbundet kan stöd ges till föreningarna med underlag till projektinitiativ och ansökningsformuleringar.

VU beslutade att vidare diskussion i frågan får tas på kommande Kick-off möte.

Varpakonsulenten

Har gjort:

- Deltagit på RF möte med SF/IF ekonomi angående COVID-19
- Deltagit på teams utbildning RF-SISU Stockholm.
- Deltagit på teams möte med framtidsbanken
- Deltagit på teams möte med Region Blekinge angående Svenska Mästerskapen
- Deltagit på teams möte med RF angående beredning av stödpaket
- Deltagit på teams möte med RF angående Folkhälsomyndighetens riktlinjer
- Skickat ut licensfakturor till alla föreningar
- Köpt en ny mobiltelefon
- Hemsidan uppdateras kontinuerligt i dessa Covid-19 tider med nya och inställda tävlingar
- Teams möte med RF, idrott för äldre 3-4 juni
- Påbörjat arbetet med ny digital licenshantering. Teams möte 10 juni.
- Har kontaktat SVT angående utmanarmötet med varpa, inget svar från dem tyvärr.

Ska göra:

- Uppdatering av licenslistor
- Teams möte med RF angående stödpaket till IF/SF den 12 juni

§ 183. Tävlingsfrågor

Inget nytt.

§ 184. Valberedningen.

Inget nytt.

§ 185. Nabben

Nabben nr 2 bör komma i brevlådorna inom kort.

§ 186. Internationellt. (Föredragande Bengt-Arne Andersson)

Har tittat lite på fonder och projektmöjligheter. Mycket handlar om finansieringsbidrag med egeninsats av ej ringa omfattning. Om vi skall ge oss in i någonting sådant behöver det finnas ett antal personer som kan avsätta en hel del tid för dessa arbetsuppgifter och en tydligare budgetering för vår del. Finns det intresse hos någon förening så kan vi stötta upp.

Vidare diskussion kring ämnet sker på kommande Kick-Off möte.

§ 187. Ungdom/utbildning

Inget nytt.

§ 188. Förbundsmöte 2 Juli klockan 18.30

Förbundsmötet kommer att hållas via teams, endast digitalt.

Konstituerande möte samt Kick-Off möte kommer att ske efter förbundsmötet med start kl 20.

§ 189. Svenska Mästerskapen

Ronneby Brunn ställer sig positiva till att SM 2021 arrangeras där.

§ 190. Övriga frågor

Inga övriga frågor.

§ 191. Nästa VU möte 12 Augusti 2020

Nästa möte planeras till den 12 Augusti. Sofie Nilsson blir inbjuden att delta på VU-möte under förutsättning att hon väljs in vid förbundsmötet.

§ 192. Mötets avslutning.

Lars Henriksen tackade för ett bra möte och avslutade därefter mötet.

10 juni 2020

Ordförande Lars Henriksen



Sekreterare Lina Falk

